
El Consell recolza la delegació de judo de Formentera en el conflicte obert amb la delegació d'Eivissa
dijous, 8 de gener de 2015 03:55

El conseller d'Esports del Consell de Formentera, Sergio Jiménez i el delegat de Formentera de
la Federació Balear de judo, Eugenio de la Dueña, han realitzat una roda de premsa conjunta
aquest matí a la sala de plens del Consell de Formentera.

  

Amb aquesta acció el Consell de Formentera trasmet el seu suport al posicionament que la
delegació de Formentera manté en el seu conflicte amb la delegació de judo d'Eivissa.

  

Durant el mes de desembre, la delegació de judo d'Eivissa, que aplega els 4 clubs de judo de
l'illa veïna, ha manifestat la seva intenció de no participar a la final que des de fa anys se
celebra a Formentera i de no donar puntuació als esportistes de Formentera que assisteixin als
controls que al llarg de la temporada se celebren a Eivissa.

  

Per Eugenio de la Dueña, “aquestes intencions busquen modificar el sistema de classificació al
campionat de Balears. Actualment hi ha una quota que ocupen els millors esportistes d'Eivissa i
Formentera, que han de competir durant l'any per guanyar-se la plaça”.

  

Amb la postura d'Eivissa, “hi hauria un nou sistema de classificació per illes. Formentera tindria
una quota fixa de participants al campionat de Balears i Eivissa una altra. Però a Formentera
només hi ha un club, per tant no podriem celebrar combats amb altres esportistes per
classificar-nos”.

  

De la Dueña ha declarat que el president de la Federació Balear de Judo, Miguel Ángel
Bizquerro, “ha intentat celebrar reunions per solucionar la situació i ha ofert l'alternativa de
participar en dos dels controls de Mallorca, però mobilitzar 28 esportistes més l'expedició
d'entrenadors i àrbitres té un cost que ara no es pot assumir”.

  

Sergio Jiménez ha declarat que “separar l'àmbit de competició actual d'Eivissa i Formentera en
l'esport escolar seria fatal per Formentera, ja que podria ferir de mort l'esport a Formentera. A
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la nostra illa hi sol haver un club de cada esport, i no poder competir amb els clubs d'Eivissa
significaria eliminar la motivació per evolucionar”.

  

El desencadenant d'aquesta situació, segons ha explicat Eugenio de la Dueña ha estat una
queixa formal de Formentera davant la Federació Balear de Judo i la conselleria d'esports del
Govern Balear, pel tracte rebut el passat dia 16 de novembre per part de la delegació d'Eivissa.

  

Aquell dia estava previst que es disputés a Eivissa el primer control de la temporada. Els
esportistes de Formentera viatjaren però es varen trobar el poliesportiu tancat perquè la prova
s'anul·là per la mort de Kiko Serra, president del club Sant Jordi de futbol. De la Dueña ha
declarat “ens sembla molt bé ajornar la competició però una decisió així s'ha de comunicar per
evitar les molèsties i els costos del viatge”.

  

De la Dueña ha reiterat que Formentera “demana a la Delegació d'Eivissa que aquesta
temporada, que ja serà difícil i tindrà un clima estrany, se disputi com estava prevista, i que si
s'han de produir canvis en els pactes signats, siguin de cara a la temporada que ve”.
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